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§1. Välkomna 

ZO Peter Jacobsson hälsade mötesdeltagarna välkomna och 

förklarade  mötet för öppnat. 

§2. Godkännande av dagordningen 

Den förelagda och tidigare vid mail utsända dagordningen 

godkändes. 

  

§3.  Val av sekreterare 

Mötet valde Lars-Göran Svensson LC Hagfors till att skriva kvällens 

kvällens protokoll. 

§4. Presentation av deltagarna 

En lista cirkulerade runt där deltagarna skrev sitt namn samt 

klubbtillhörighet. 

 

§5. DG har ordet. Mission 1.5 

DG Anna-Lena Bohlin höll en information om aktuella händelser. 

Bland annat att målet är att bli 1,5 milj. medlemmar i världen. Vi är 

nu 1.346.500 så vi har en bit kvar! Hon har nyligen närvarit  vid 

världspresidentens besök i Stockholm. Vårt M-distrikt har skött sig 

förhållandevis bra och har en nettoökning av antalet medlemmar 

med 13 st. sedan 2024-07-01. De andra distrikten ligger i princip alla 

på små minustal. 

Alla som värvar en ny medlem får en lott som kan ge en fri resa till 

kommande convention i Florida. 

Anna-Lena uppmanade oss också att anmäla oss till vårens riksmöte 

som kommer att hållas i Gävle. Hon vill också att vi åker på 
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kommande 60-plus mässa i Karlstad där Lions deltar tillsammans 

med Diabetesförbundet. Bland våra klubbar har LC Kristinehamn, 

Almen och Forshaga anmält intresse. 

Hon delade ut ett par frågor till oss deltagare där vi skulle skriva ner 

varför vi blev medlemmar i Lions samt vart vi i våra klubbar skickar 

de pengar vi drar in. 

Anna-Lena tyckte också att vi är dåliga på att besöka distriktets 

hemsida.  Vi är också riktigt dåliga på att där rapportera vad vi 

arbetar med! Portalen är bra – använd den! 

Anna-Lena har också varit på möte med NSR i Danmark – en nordisk 

del inom Lions som bildades redan på 60-talet. Hon nämnde att det 

där kom fram att vi i Sverige har 6.800 medlemmar medans vårt 

östra grannland (Finland) har hela 16.000 medlemmar! Vilket kan 

tyckas vara lite anmärkningsvärt. Inom NSR drivs bland annat det 

gemensamma projektet Water Means Life. Diverse borrhål har 

borrats i Somalia och ett par nya är  på gång. Även en hälsocentral 

har byggts. 

Hon nämnde också att under våren kommer klubbarnas 

medlemsordföranden att sättas i fokus. 

Önskemål om att varje klubb skall skicka in 130:- per medlem till 

tältprojektet Bring Quality to Life. 

Den 8/2 blir det ett digitalt Distriktsrådsmöte – alla medlemmar är 

välkomna att delta. 

 

§ 6. ZO har ordet. Lokal medlemsvärvning. 

ZO Jakobsson berättade en kort historik om hur klubbben i 

Kristinehamn bildades och om hur deras verksamhet ser ut idag. 
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Klubben har ett digert program som vi kan läsa mer  om i den fina 

folder som delades ut. ZO underströk också att medlemmar 

kommer ej av sig själva – personlig kontakt och att vi visar oss ute 

bland folk är av största vikt. Kristinehamn kan vara stolta över sin 

klubb! 

§7. 60-plus mässan. 

Anna-Lena nämnde för oss att 60-plus mässan är en företeelse som 

genomförs årligen i bland annat Kalstad, Västerås och Falun.Ett 

stort mål är att nå ut bland allmänheten. I Karlstad kommer vi att ha 

en yta på 2 x 3 meter med väggar där vi kan ”visa upp oss”. De 
medel som våra klubbar eventuellt bidrar med till arrangemanget 

måste tas ur den administrativa kassan! Vilka klubbar från vår zon 

som visat intresse har tidigare nämnts i protokollet §5. Mässan går 

av stapeln 19-20 februari med öppettid kl. 10.00 – 16.00 båda 

dagarna. 

§ 8. Lion Björn Åström.  Katastroftälten. 

Den 15/12 spolades det mesta bort i samband med 

jordbävning/översvämmning på den lilla ön Mayotte som ligger norr 

om Madagaskar i östafrika . 100.000 människor blev hemlösa. Stora 

räddningsinsatser drogs igång med bland annat tält och filtar men 

logistiken var verkligen inte den bästa vilket innebar att de stora 

mängder material som levererades från Kristinehamn stötte på 

problem. Bland annat fick allt till slut levereras med flyg till en 

flygplats 140 mil söder om Mayotte varifrån franska armén fick ta 

hand om leveransen. Inte ens Björn vet idag till 100% hur 

leveransen lyckats.  Han väntar på ”bildbevis”. I prioritetsordning 
kommer tält efter såväl vatten som mat. Leveransen rörde sig om 

52 lådor med tält och filtar och varje låda  innehåller 8 tält samt 

filtar. Ett stort arbete som ni alla förstår.  Kan nämna att varje tält 

kostar 10.000:- inkl. filtar. 
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§ 9. Klubbrundan 

Klubbarna rapporterade i korta ordalag vad de jobbar med och 

kommer att jobba med framöver. Nämner här några saker från 

varje klubb. Mycket av vad vi jobbar med cirkulerar runt från 

zonmöte till zonmöte – inget ont i det men det blir lite repriser☺. 

Almen: kommande mässa. Fjädrar med ris. 

Eda: Fantastisk våffelförsäljning! Klubben firade nyligen 

aktningsvärda 70 år! Sätter idrottsföreningar i fokus. Vill synas! 

Forshaga: julfemma med lång tradition. 

Grums: Skänkt bidrag till Romeleåsen och Ukraina. Jobbar nära 

kyrkan. Haft utställning på biblioteket för att locka medlemmar. 

Bössinsamling. Under tidigare år bl.a. skänkt en häst till ridklubben! 

Som en trevlig aktivitet för medlemmarna planeras en resa till 

Hornborgasjön. 

Hagfors: reviderar reglerna för administrativ respektive 

aktivitetskassa. Skall göra något för kommunens idrottsföreningar i 

samband med att Hagforsvallen fyller 100 år. Klubben blir 60 till 

hösten. Skänker bl.a. till Operation Smile, Prostatacancer 

Barndiabetes. Årligt kulturstipendium. MC-klubbarna spär på med 

stora summor årligen – direkt in på Lions Cancerforskningsfond 

Mellansverige Uppsala/Örebro. 

Kristinehamn: se den utdelade broschyren. Var rädda om varandra. 

Sunne: efterlyste kopia på senaste zonmötesprotokoll. Ordnade 

upp sig!. Synpunkter och önskemål kring de så kallade ”plugg-

annonserna”. Vill gärna få ut hur små avbränningar det är när man 
lämnar bidrag till Lions t.ex. kondoleanser. För övrigt rullar det på. 
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§ 10. Övriga frågor 

Anna-Lena informerade om att Ungdomsläger som som skulle 

hållits i vårt distrikt år 2026 tidigareläggs till  juli 2025! Lägret hålls 

av LC Avesta och Tierp. 80:- per medlem önskas från klubbarna och 

gärna 20:- per medlem till att hålla liv i Lions Quest.  

§ 11.  Nästa zonmöte 

LC Kristinehamn kommer att bjuda in oss till nästa zonmöte – 

preliminärt någon gång under mars månad. 

§ 12. Avslutning 

ZO Jakobsson tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat och framförde ett varmt tack till arrangerande LC Forshaga 

för god mat och dryck . 

 

Kristinehamn/Hagfors 2025-01-23 

 

 

.........................................  .................................... 

ZO Peter Jakobsson   Sekr.för mötet  

    Lars-Göran Svensson 
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